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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága üléséről 
 
Az ülés  

időpontja: 2018. március 26. 

helye: Csengelei Közös Önkormányzati Hivatal Pusztaszeri Kirendeltsége 

ülésterme 

(6769 Pusztaszer, Kossuth u. 45.) 

minősítése: nyilvános 

jellege: rendes 

 

sorszáma: 2018/3 

 
Jelen vannak: 
 Kósáné Buknicz Mária elnök-helyettes 

Kovács Andrásné tag 

Máté Gábor polgármester 

dr. Jaksa Tibor aljegyző 

Tóth Mónika jegyzőkönyv-vezető 

Hiányzik: 

- igazoltan: Sági Mihály elnök 

- igazolatlanul: - 

 
Kósáné Buknicz Mária elnök-helyettes: Megállapítom, hogy a három fős tagságból kettő fő 
jelenlétével határozatképesek vagyunk, ezennel a bizottsági ülést megkezdjük. Kettő napirendi 
pontunk van, az első a terv jóváhagyása, a második pedig a saját forrás vállalása. Van-e napirendi 
pontra ezen kívül valakinek javaslata? 
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Én szeretném, ha a Tisztelt Bizottság, meg majd a testület is tárgyalná 
a Szeged-Csanádi Egyházmegyével kötött használati szerződést az iskolaépületekre vonatkozóan, 
annak a módosítását. Ez lenne a harmadik napirendi pont, ha elfogadja a Tisztelt Bizottság.  
 
Kósáné Buknicz Mária elnök-helyettes: Aki elfogadja a napirendi pontokat az előbbi 
módosítással, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
13/2018.(III.26.)EB. határozat 
 
Tárgy: Napirendi pontok elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága elfogadta az alábbi 
napirendi pontok megtárgyalását: 
 
1.) Pusztaszer Községi Önkormányzat 2018. évi összesített közbeszerzési tervének jóváhagyása 
2.) Saját forrás vállalása VP6-19.2.1.-51-3-17-es kódszámú pályázatban 



oldal: 2/6 

3.) A pusztaszeri iskolaépületekre kötött használati szerződés módosítása 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Kósáné Buknicz Mária elnök-helyettes 
 
 
 
1. napirendi pont: Pusztaszer Községi Önkormányzat 2018. évi összesített közbeszerzési 
tervének jóváhagyása 
 
Kósáné Buknicz Mária elnök-helyettes: Így a három napirendi pontból az első napirendi 
pontunk a Pusztaszer Községi Önkormányzat 2018. évi összesített közbeszerzési tervének 
jóváhagyása.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Ez az egy, ami leginkább döntésre szorul, március 31-vel határidős 
ennek a közbeszerzési tervnek az elfogadása. Az elmúlt években ez mindig nullás adatokkal volt 
elfogadva, azért döntöttünk róla, mert döntést igényelt a dolog. Viszont most muszáj, hogy ezt a 
közbeszerzést megfuttatni és most fontos lenne, hogy határidőben a közbeszerzés lapjára ez 
föltöltésre kerüljön illetve a saját honlapunkra is, nehogy később eljárási hibát olvassanak a 
fejünkre.  
 
Máté Gábor polgármester: Annyit tennék még hozzá, hogy egy közbeszerzési szabályzat is 
tartozik ehhez, ennek átdolgozása folyamatban lesz majd, ehhez egy közbeszerzési szakembert 
fogunk megkérni. Egyelőre csak annyi az elvárás, hogy közbeszerzési terv is legyen, ami megfelelő 
időpontban készült el idén.  
 
Kósáné Buknicz Mária elnök-helyettes: A szabályzatot miért kell módosítani?  
 
Máté Gábor polgármester: Azért, mert közben változtak a törvények, mert a szabályzatunk azt 
hiszem 2008-as. Eddig tudtunk azzal dolgozni, most valószínűleg mivel ez már elég régi minden 
képpen célszerű ezt átgondolni és a következő alkalommal, ezzel is valószínűleg fogunk foglalkozni.  
 
Kovács Andrásné tag: Ez lehet meghívásos közbeszerzési eljárás a nagyságrendje miatt?  
 
Máté Gábor polgármester: Igen.  
 
Kósáné Buknicz Mária elnök-helyettes: A bizottság elfogadásra javasolja a napirendi pontot. 
Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
14/2018.(III.26.)EB. határozat 
 
Tárgy: Pusztaszer Községi Önkormányzat 2018. évi összesített közbeszerzési tervének 

jóváhagyása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága Pusztaszer Községi 
Önkormányzat 2018. évi összesített közbeszerzési tervét a Képviselő-testületnek elfogadásra 
javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Kósáné Buknicz Mária elnök-helyettes 
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2. napirendi pont: Saját forrás vállalása VP6-19.2.1.-51-3-17-es kódszámú pályázatban 
 
Kósáné Buknicz Mária elnök-helyettes: Második napirendi pont, saját forrás vállalása VP6-
19.2.1.-51-3-17-es kódszámú pályázatban.  
 
Máté Gábor polgármester: Ez a vidékfejlesztési pályázat, két ilyen pályázatot akarunk beadni, 
úgy hogy valószínűleg a testületi ülésen még egy napirendi pontban fogunk erről határozatot hozni. 
Pillanatnyilag 30-ai határidő miatt kell most ezzel foglalkozni. Ennek a lényege az, hogy egy olyan 
pályázatot adunk be a LEADER program keretében, ami szabad wifi elérhetőséget teremt a 
polgármesteri hivatal mellett szabad téren. Egész pontosan az irattár előtti park területre akarunk 
elhelyezni egy fedéllel ellátott padot, ami olyan helyzetbe fog kerülni, hogy ott jelszó nélkül, ha 
valaki oda leül, akkor számítógéppel vagy telefonnal wifi kapcsolatot tud létesíteni. E mellé még a 
pályázat a helyi kommunikáció elősegítésére is pályáztunk, és egy olyan ötlet van, hogy ott ki is 
cseréljük szándékunk szerint az ablakot, egy olyan ablakot fogunk oda helyezni, aminek nincsen 
osztása, teljes felületet megnyit, és oda elhelyezünk egy 1 méter 30 cm-es képernyő átmérőjű 
monitort, televíziót, amire a különböző falubeli eseményeket, fotókat, információkat. Egy 
képújságszerű faliújságot akarok tenni, ami egy képernyőn látható, és ha valaki oda leül, akkor azt 
is tudja nézni. A másik pályázatnak április 10-e a határideje azzal kapcsolatban még pillanatnyilag 
egyeztetnünk kell a kiírókkal is, hogy a pályázatunk korrektül menjen be, még van, amire nem 
kaptuk meg a teljes árajánlatokat. Az rendezvényszervezésről szól, egy rendezvény és a hozzá 
tartozó hangosító és színpadot szeretnénk belőle venni és ezt meg kell támogatni egy 
rendezvénnyel. A héten ennek is kialakulnak a keretei, csak ezt még nem tudtuk olyan állapotba 
hozni, hogy erről is testületi döntést hozzunk, de valószínűleg a jövő héten vagy az utáni héten egy 
rendkívüli testületi ülésen erről is beszélni kell. Nem nagy összegekről van szó, ez egy olyan 1 
millió forint körüli a teljes összeg, a saját forrás 100 ezer körül van a másiknál 4 millió forint a 
teljes összeg. Egy mobil lebontható és összerakható színpadot akarunk, engedélyekkel, minden féle 
műszaki előírásoknak megfelelő színpadot, ami 60 cm-es és 1m magasságban, tetszőleges 
szintben állítható. 6*5 m-es befogadó területet tervezünk és emellé még a rendezvényt, kell, és az 
árajánlatokat kell, beszerezzük. Csak úgy lehet, ha nem mi szervezzük a rendezvényt, mert ha mi 
rendezzük, akkor minden egyes kifizetésre külön-külön öt árajánlatot kellett volna kérni, így aztán 
azt javasolták, az a megoldás, hogy egy rendezvényszervező cég ad rá egy árajánlatot az egész 
rendezvényre, plusz a hangosítás meg a színpad. Tehát három-három árajánlattal kell a pályázatot 
ellátni. Összesen kilenc árajánlat kell hozzá.  
 
Kovács Andrásné tag: Ez az alapítványos pályázatnak a másik fele?  
 
Máté Gábor polgármester: Igen. Ezt az alapítvány fogja beadni, lehet, hogy az alapítványnak 
kell nyilatkozni is. Annak idején még az alapítvány jelentősebb több százalékban kapott 
támogatást, de ezt közben megváltoztatták.  
 
Kovács Andrásné tag: Én azt néztem, hogy elképzelhető, hogy az ÁFA-t be kell vállalni az 
alapítványnak, mert nyilatkozni kellett a nyomtatványon.  
 
Máté Gábor polgármester: Igen, itt bruttó árakról beszélünk. Ha a civil szervezet nem ÁFA 
visszaigénylő, akkor bruttó árat támogatnak.  
 
Kovács Andrásné tag: Elmondanám nektek, hogy nagyon körülményes az MVH-nak a honlapja. 
Azt hittük, hogy minden rendben van, nekem is megküldték a határozatot, bejelöltem azon a 
nyomtatványon, hogy igen én leszek a képviselője és kérem a regisztrációs számot. Nem küldtek 
regisztrációs számot, és miután nem kaptam meg, fölhívtam az MVH-t és akkor egyszer csak, 
kiderítette a hölgy, hogy ne várjuk a regisztrációs számot, mert annak még külön egy oldalas 
nyomtatványa van, ami szinte alig tartalmaz adatot, amit be kell írni, és az alapján adták ki a 
regisztrációs számot.  
 
Máté Gábor polgármester: Az ennek a LEADER pályázatnak a lényege, hogy olyan 17 millió 
forint az összeg, ami Pusztaszerre jut lakosságszám arányosan, viszont ennek 60%-a gazdasági 
szereplő pályázata lehet. Mivel az önkormányzatnak nincsen Kft-je, nem tudunk ebbe belemenni, 
valószínűleg a Bergendóc Szociális Szövetkezet fog pályázni még az Alkotóháznál lévő dolgokra, 
meg Magyar Gábor a kinti gazdasági épületnek a bizonyos részeire.  
 
Kósáné Buknicz Mária elnök-helyettes: A bizottság elfogadásra javasolja a napirendi pontot. 
Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
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A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
15/2018.(III.26.)EB. határozat 
 
Tárgy: Saját forrás vállalása VP6-19.2.1.-51-3-17-es kódszámú pályázatban 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a saját forrás 
vállalása VP6-19.2.1.-51-3-17-es kódszámú pályázatban tárgyú előterjesztést a Képviselő-
testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Kósáné Buknicz Mária elnök-helyettes 
 
 
 
3. napirendi pont: A pusztaszeri iskolaépületekre kötött használati szerződés módosítása 
 
Kósáné Buknicz Mária elnök-helyettes: Harmadik napirendi pont következik.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Elmondanám gyorsan, 2012. július 5-én jött létre a Szeged-Csanádi 
Egyházmegye és a pusztaszeri önkormányzat között egy használati szerződés az iskolaépületeknek 
az átadásáról. Időközben az történt, hogy Timinek a könyvtára át lett pakolva szintén a parti iskola 
épületébe és ezt szeretnék a Somogyi Könyvtárral a papírokon a megfelelő módon átvezetni. Ahhoz 
hogy ez a Kossuth utca 51. telephelyként bejegyzésre kerülhessen, mint könyvtári feladat ellátási 
hely, ehhez kellene egy kicsit rendbe raknunk a dolgokat. Annak idején 2012-ben a használati 
szerződés szerint a parti iskola épülete mindenestől át lett adva az egyháznak, valójában csak két 
tantermet vettek ők ebből használatba. Azt a részt, ami a könyvtár, azt soha nem is vették 
használatba. Így aztán most pontosítanánk a szerződésben, azt hogy akkor valójában melyik 
ingatlan részekre is vonatkozna az egyházzal kötött használati szerződés. A 4-es pontját a 
szerződésnek írnánk át úgy, hogy használatba adó kizárólagos tulajdonát képezi az iskola által 
használt 6769 Pusztaszer, Kossuth utca 38. szám helyrajzi szám Pusztaszer, belterület 52. alatti 
székhelyen nyilvántartott ingatlan a rajta található épületekkel valamint a 6769 Pusztaszer, 
Kossuth utca 51. szám, helyrajzi szám, Pusztaszer belterület 5. alatti ingatlanon található épület 
részét képező jelen használati szerződéssel érintett kettő tanterem, a tantermek előtti közlekedő, 
WC és szertár. A másik verzió lehetett volna az, hogy a könyvtár kössön szerződést az egyházzal, 
hogy kibérelik tőlük azt az épületrészt.  
 
Kósáné Buknicz Mária elnök-helyettes: A bizottság elfogadásra javasolja a napirendi pontot. 
Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
 
 
 
 










